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Zápis č. 42 
Ze zasedání Předsednictva Českomoravské kynologické unie (P ČMKU)  

dne 18.1.2011 
Zasedací místnost ČMKU 

 
Přítomni:  
P ČMKU: MVDr. L. Široký, Ing. J. Kubeš, M. Václavík, Ing. R. Lysák, I. Nováková, A. Karban, B. Uchytil , J. 

Kudrnáčová, M. Kašpar od 9:20 
 
DR:  M. Krinke  
 
Tisková mluvčí: Bc. Vladimíra Tichá   
 
Program: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

2. Zprávy z odborných komisí 

3. Hospodaření ČMKU  

4. XI. valná hromada ČMKU 

5. Došlá pošta 

6. Různé 

 

 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

7/3/10 Klub chovatelů čínských chocholatých psů (dále KCHCCHP) - P ČMKU přijetí KCHCCHP za prozatímního člena 

ČMKU na svém jednání dne 17.7.2010 zamítl. KCHCCHP se proti rozhodnutí odvolal. K dnešnímu jednání byli 

pozváni zástupci stávajícího Klubu chovatelů naháčů (dále KCHN) a nově založeného KCHCCHP. 

 Za KCHN (členem ČMKU od r. 1999, od 2003 řádný člen ČMKU) se zúčastnili p. Linhartová, p. Linhart, p. 

Jurová. KCHN nesouhlasí s přijetím nového klubu – důvody: neproběhlo referendum, nemají informace o 

novém klubu, nikdo z vedení nového klubu KCHN nekontaktoval. Členové KCHN o existenci nového klubu 

nevědí. Zástupci KCHN vysvětlili současný stav chovných podmínek a požadovaných vyšetření. Klub aktivně 

funguje, nejsou stížnosti na činnost klubu. 

 Za KCHCCHP se zúčastnily p. Toupalová a p. Mašková – vysvětlili důvod pro založení nového samostatného 

 klubu pro plemeno. KCHCCHP si nečiní nároky na vyčlenění plemene z KCHN. KCHCCHP respektuje chovné 

 podmínky KCHN a nemá problém s případným dokládáním zdravotních vyšetření. 

  

 Pro původní rozhodnutí (tj. nepřijmout KCHCCHP za prozatímního člena ČMKU): MVDr. L. Široký, I.  

  Nováková, J. Kudrnáčová, B. Uchytil, A. Karban, Ing. R. Lysák, M. Václavík  

 Zdrželi se:  Ing. J. Kubeš, M. Kašpar  

 KCHCCHP nebyl přijat za prozatímního člena ČMKU.  

 

 

ad Výstavní komise z 25. 8. 2009, bod 13 

Trestní oznámení – státní zastupitelství žádá o doplnění podání. Probíhá, úkol trvá.  

 

 Provedení schváleného personálního auditu – MVDr. L. Široký navrhuje svolat schůzku s vybranou firmou a 
pokračovat v plánovaném postupu. Schůzka proběhne 27. 1. 2011. 
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1/9/10 S. Suda – žádost o odbornou a právní radu při udělení 1. výkonnostní třídy Svazu záchranných brigád 
kynologů – P ČMKU obdrželo jednoznačné vyjádření Svazu záchranných brigád kynologů, požadavek p. Sudy 
byl projednán prezidiem Svazu záchranných brigád kynologů a nebyl schválen. P ČMKU předložené vyjádření 
akceptuje, žadatel bude informován.  

 
ad Komise pro chov a zdraví ze dne 2. 5. 2010 
Případ odchovu Š. Bajerové prostřednictvím jiné organizace – P ČMKU předává případ k došetření Dozorčí radě 
ČMKU. Sekretariát poskytne Dozorčí radě podklady. 
 
3/3/10 Klub Anglický špringršpaněl (KASS) – Chovné podmínky předloženy, úkol ukončen. 
 

Dozorčí rada 
 

Žádost o uvolnění dotací na Dostihovou dráhu Kolín –  P ČMKU navrhuje poskytnout DD Kolín dotaci 3000,- 
Kč, bude vyplaceno proti faktuře. 
Schváleno jednomyslně 
 
Požadavek Dozorčí rady: Vypracovat závaznou metodiku pro hospodaření s příjmy a výdaji Dostihové a 
coursingové komise – MVDr. L. Široký předložil podmínky založení běžných účtů u různých peněžních ústavů. 
Pro zřízení samostatného účtu:  M. Václavík 
Zdrželi se:   A. Karban, M. Kašpar 
Proti:   MVDr. L. Široký, Ing. J. Kubeš, I. Nováková, J. Kudrnáčová, Ing. R. Lysák  
Nepřítomen:  B. Uchytil  
Založení nového účtu nebylo přijato. Metodika bude upravena v souladu s tímto rozhodnutím, vypracuje 
garant za ekonomiku + tajemnice 
 
DR se dotázala na systém bankovních účtů a plateb v rámci ČMKU – stále platí dříve odsouhlasené stropní 
výše částek k verifikaci 
KB – 1x běžný účet + termínovaný vklad 
GE – 2x běžný účet + 2x spořící 
Volksbank – Eur účet 
 

Šampion šampionů  
 Akce proběhla úspěšně, měla výbornou prezentace v médiích. 

 P ČMKU vyslovuje zvláštní poděkování zástupcům národních neuznaných plemen za výbornou prezentaci. 
 
 M. Václavík navrhuje zkrátit akci na odpoledne, případně změnit systém. Ing. R. Lysák má připravený návrh 
na úpravu průběhu akce, na příští P ČMKU připraví prezentaci svého návrhu. 

 

 A. Karban se dotázal na evidenci certifikátů na webu ČMKU. Problematika bude projednána na příštím 
zasedání SW komise, úkol trvá.  
 

 M. Václavík navrhl titul Šampion ČMKU. Podmínky zpracuje Výstavní komise, čekatelství se budou zadávat 
od 1. 7. 2011, úkol trvá.  
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2. Zprávy z odborných komisí 
  

Komise pro rozhodčí 
Výsledky závěrečných praktických zkoušek konaných v Olomouci 7. – 9. 1. 2011: 
 

pátek 07.01.2011 
   příjmení jméno plemeno prospěl/neprospěl 

Šaldová Kateřina bulteriér prospěla 

Vaníčková Kristina německý špic prospěla 

    sobota 08.01.2011 
   příjmení jméno plemeno prospěl/neprospěl 

Adam Petr jezevčík prospěl 

Dočekalová Michaela labradorský retriever prospěla 

Kučerová Martina německá doga prospěla 

Malíková Lenka labradorský retriever prospěla 

Přibáňová, Ing. Michaela jezevčík prospěla 

Roškota Miroslav německý boxer prospěl 

Trnková Lucie anglický kokršpaněl prospěla 

    neděle 09.01.2011 
   příjmení jméno plemeno prospěl/neprospěl 

Mašková Romana čínský chocholatý pes prospěla 

Nováková, Ing. Zuzana kavalír king charles španěl prospěla 

Slapničková Ivana bišonek prospěla 

 
P ČMKU jmenuje výše uvedené čekatele národními rozhodčími ČMKU. 
 
Zápis z jednání Komise pro rozhodčí ze dne 16.12.2010     

Kynologická terminologie – Bc. V. Tichá navrhuje umístit na web ČMKU úsek pro odborné materiály, M. Václavík 
navrhuje zveřejnit kynologickou terminologii v této rubrice 
Schváleno jednomyslně, zajistí sekretariát  
 
 

3. Hospodaření  

 

Výsledky za rok 2010 budou P ČMKU a DR ČMKU rozeslány ihned po zpracování. 

 

 
 

4. XI. valná hromada ČMKU 
 

VH povede Bc. V. Tichá  

Pro:  MVDr. L. Široký, Ing. J. Kubeš, Ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, I. Nováková, B. Uchytil, M. Kašpar, M. Václavík  

Nepřítomen:  A. Karban 

 

Materiály pro delegáty: 

 Volební řád – schválený 
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 Návrhy P ČMKU: 

-  Směrnice pro zakládání nových klubů – předložila J. Kudrnáčová  

 Pro: MVDr. L. Široký, Ing. J. Kubeš, Ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, B. Uchytil, M. Kašpar 

 Zdrželi se:  I. Nováková, M. Václavík  

 Nepřítomen:  A. Karban  

 Směrnice byla schválena. 

 

-  Barevné (výškové, váhové, srst) rozdělení plemen – I. Nováková a Ing. R. Lysák navrhují, aby usnesení č. 

4 X. VH bylo revokováno. Rozdělení plemen by bylo v kompetenci P ČMKU, a to na základě požadavku 

chovatelského klubu a doporučení Výstavní komise. 

 Schváleno jednomyslně. 

 

Sekretariát zpracuje přehled materiálů a pracovní komentář, rozešle členům P ČMKU elektronicky. 

 

Kluby žádající o přímé členství budou vyzvány k dodání stavu členské základny a počtu chovných jedinců, zajistí 

sekretariát. 

 

Dotazy k jednotlivým agendám budou zodpovídat: 

Výstavy – Ing. R. Lysák 

Rozhodčí – M. Václavík 

Pracovní problematika - A. Karban 

Kluby – J. Kudrnáčová 

Lovecká plemena – B. Uchytil, M. Kašpar  

 

Ostatní předsedové komisí – mají právo zodpovídat dotazy 

 

Dále: 

 Kontrolu usnesení provedl Ing. R. Lysák – vše splněno 

 Čestní hosté: Předsedové komisí - pokud nejsou delegáty, kynologický tisk 

 

 

5. Došlá pošta  

 
1/1/11  Žádost Klubu čau-čau o.s. o změnu rozdělení barev na výstavách – žádost bude zaslána delegátům a 
 předložena VH, přednese Ing. R. Lysák 
 Schváleno jednomyslně 
 
2/1/11 Žádost Českého kynologického svazu o schválení CACT akcí na rok 2011 
 Schváleno jednomyslně 
 
 

6. Různé 
 

 Bc. Vladimíra Tichá informovala o podmínkách při dovozu zmrazeného ejakulátu – bude vyvěšeno v nové 
rubrice odborných materiálů na webu ČMKU  
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 M. Václavík navrhuje vyvěsit poslední úpravu ve Výstavním řádu týkající se omezení úprav psů v průběhu 
výstav na web jako samostatnou informaci s komentářem, P ČMKU souhlasí, zajistí Bc. V. Tichá  

 

 Vysvětlení na web k cirkuláři FCI týkajícímu se posuzování v jednom víkendu – zajistí Bc. V. Tichá  
 

 P ČMKU souhlasí s platbou za pronájem BVV pro výstavu DuoCACIB.  
 

 
 

USNESENÍ 
 
218/1/11 P ČMKU schvaluje mimořádnou dotaci na pronájem časomíry pro Dostihovou dráhu Kolín ve výši  
  3 000,- Kč. 
 
219/1/11 P ČMKU jmenuje tyto národní rozhodčí: 

   příjmení jméno Pro plemeno 

Šaldová Kateřina bulteriér 

Vaníčková Kristina německý špic 

Adam Petr jezevčík 

Dočekalová Michaela labradorský retriever 

Kučerová Martina německá doga 

Malíková Lenka labradorský retriever 

Přibáňová, Ing. Michaela jezevčík 

Roškota Miroslav německý boxer 

Trnková Lucie anglický kokršpaněl 

Mašková Romana čínský chocholatý pes 

Nováková, Ing. Zuzana kavalír king charles španěl 

Slapničková Ivana bišonek 

 
 
 
 
Zasedání ukončeno:   16:00 
Příští zasedání:  18.2.2011 společné s DR od 10:00 v Třeboni   
Zapsala:    Ivana Jarošová 
Za správnost:   MVDr. L. Široký   


